
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2015–2016 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2016Z06311 

Vragen van het lid Dijkgraaf (SGP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over de uitwerking van de jonge boerenregeling(en) (ingezonden 
29 maart 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Jonge Landbouwersregeling pakt 
totaal verkeerd uit»?1 

Vraag 2
Deelt u de constatering dat de (model)regeling en de investeringslijst zodanig 
is opgesteld dat het voor jonge boeren die een bedrijf hebben overgenomen 
lastig is om de jonge boerenregeling goed te benutten? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de daarop gebaseerde regelingen in het kader van het 
derde Plattelandsontwikkelingsprogramma (POP3) zo hun doel voorbijschie-
ten? 

Vraag 4
In hoeverre bent u betrokken geweest bij de uiteindelijke opstelling van de 
modelregeling en de bijbehorende investeringslijst? 

Vraag 5
Bent u bereid in overleg met de provincies aan te dringen op aanpassing van 
de modelregeling op korte termijn, dan wel een hernieuwde openstelling later 
dit jaar met een aangepaste regeling indien sprake is van onderbenutting, en 
tenminste op aanpassing van de modelregeling voor volgende jaren?

1 http://www.najk.nl/ondernemende-jongeren/nieuws/bericht/detail/jonge-landbouwersregeling-
pakt-totaal-verkeerd-uit/
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